

## TUITION AND FEES 2021-2022

Grade Levels	#Tuition Down Payment <small>*NON-REFUNDABLE</small>	Remaining Tuition	Annual Total Tuition
Foundations (F)	¥ 10,000	¥ 55,000	¥ 65,000
Junior Kindergarten (JK)	¥ 10,000	¥ 55,000	¥ 65,000
Kindergarten (K)	¥ 10,000	¥ 76,000	¥ 86,000
Elementary Grades 1-5	¥ 10,000	¥ 137,000	¥ 147,000
Middle School Grades 6-8	¥ 10,000	¥ 147,000	¥ 157,000
High School Grades 9-12	¥ 10,000	¥ 157,000	¥ 167,000

**# A Tuition Down Payment discount of 5,000 RMB for re-enrollment & returning students**

**ACADEMIC SPECIAL NEEDS SERVICES FEE (if required)**

**BUS FEE (Each Semester - optional)** ¥ 3,300

### TUITION PAYMENT PLAN

OPTION 1 Full Payment Due by August 9, 2021		OPTION 2 Two Installments Due by August 9, 2021, January 4, 2022		OPTION 3 Four Installments Due by August 9, October 18 2021, January 4, and March 28 2022	
Foundations	¥55,000	Foundations	¥28,875 (x2)	Foundations	¥14,710 (x4)
Jr. Kindergarten	¥55,000	Jr. Kindergarten	¥28,875 (x2)	Jr. Kindergarten	¥14,710 (x4)
Kindergarten	¥76,000	Kindergarten	¥39,900 (x2)	Kindergarten	¥20,330 (x4)
Grades 1-5	¥137,000	Grades 1-5	¥71,925 (x2)	Grades 1-5	¥36,650 (x4)
Grades 6-8	¥147,000	Grades 6-8	¥77,175 (x2)	Grades 6-8	¥39,320 (x4)
Grades 9-12	¥157,000	Grades 9-12	¥82,425 (x2)	Grades 9-12	¥42,000 (x4)

*The information is accurate as of April 16, 2021.*

## FINANCIAL POLICIES

### Tuition Payment

All tuition and fees are based on the RMB amount. USD payments will only be accepted by telegraphic transfer (TT) to our USD bank account. The payment will be based on the exchange rate of the first day of the month of the transfer. (Any transfers in August will be based on the exchange rate of August 1.)

### Late Fees

Payments received after the due date may be charged a late fee of 1% of the total tuition, unless other arrangements have been made with the finance office. If payments are not received by day 20, students may be dropped from classes. Report cards and transcripts will be withheld from students whose accounts are delinquent.

### Tuition Refund Policy

- If a student withdraws early, tuition will only be refunded for full quarters not attended.
- No portion of tuition shall be refunded for a student dismissed by expulsion or for disciplinary reasons.
- Tuition and fees are not transferable to another student.
- The Tuition Down Payment is payable annually upon enrollment and is non-refundable.
- \*In light of the COVID-19 situation, the Tuition Down Payment is refundable for students who are unable to return to Yantai or other reasons related to COVID-19.

### Notes

- Registration is not considered complete until the registration and enrollment fee have been received.
- In case of an early withdrawal with unpaid tuition or fees still outstanding, school records will not be released or transferred, nor will academic credit be granted until that account is paid in full.
- The school provides a 2% sibling discount for the second and a 4% sibling discount for the third child onwards.
- Any student entering the school year during the 1st quarter will be required to pay 100% of the school tuition.
- Any student entering the school year during the 2nd quarter will be required to pay 75% of the school tuition.
- Any student entering the school year during the 3rd quarter will be required to pay 50% of the school tuition.
- Any student entering the school year during the 4th quarter will be required to pay 25% of the school tuition.

## BANKING INFORMATION

- Parents are responsible to see that a) payment is properly made, and b) the school is properly notified of payment.
- Payment of the Tuition Down payment is due upon receipt of the school invoice and before the first day of attendance.
- Enrollment is not considered complete, nor will a seat be reserved for a student, until the Tuition Down payment has been received.
- All tuition and fees are payable in RMB or U.S. dollars by telegraphic transfer (TT) to one of the bank accounts listed below.
- All transfer fees must be charged to your account, not taken out of school tuition. In addition, a bank transfer confirmation must be emailed to [finance@yhischina.com](mailto:finance@yhischina.com) to credit your account.

YHIS Bank Information(TT)			
US Bank Account (USD only)		China Bank Account (RMB only)	
Bank Name	Agricultural Bank of China, Yantai Branch	学校名称 School Name	烟台华圣外籍人员子女学校
Bank Address	No. 98 Taishan Road, Yantai, ETDZ, Shandong, China	银行名称 Bank Name	韩亚银行烟台分行
Beneficiary Account Information	Account 15392114040006004	银行账号 Bank Account	221001000004702
	SWIFT ABOCCNBJ150		
Beneficiary Name	Yantai Huasheng Foreigner School	大额支付号 Bank Number	597456002204
Beneficiary Address	No. 100 Jinshajiang Road, Yantai, ETDZ, Shandong, China		
Intermediary Bank	JPMorgan Chase Bank, N.A., New York		
Intermediary Bank SWIFT	CHASU33		

학년 구분	학비 예치금 환불 불가	잔여 학비금액	연간 전체 학비
Foundations반	¥ 10,000	¥ 55,000	¥ 65,000
Junior Kindergarten반	¥ 10,000	¥ 55,000	¥ 65,000
Kindergarten반	¥ 10,000	¥ 76,000	¥ 86,000
초등 1-5학년	¥ 10,000	¥ 137,000	¥ 147,000
중등 6 - 8학년	¥ 10,000	¥ 147,000	¥ 157,000
고등 9 - 12학년	¥ 10,000	¥ 157,000	¥ 167,000

# 재등록 및 재학생 대상 학비 예치금 5,000 RMB 할인

특수 교육 서비스 비용 (해당되는 경우)

버스비 (매학기 - 선택)

¥ 3,300

### TUITION PAYMENT PLAN

옵션 1 전액 납부 납부일: 2021년 8월 9일		옵션 2 학기별 납부 납부일: 2021년 8월 9일, 2022년 1월 4일		옵션 3 분기별 납부 납부일: 2021년 8월 9일, 10월 18일 2022년 1월 4일, 3월 28일	
Foundations	¥55,000	Foundations	¥28,875 (x2)	Foundations	¥14,710 (x4)
Jr. Kindergarten	¥55,000	Jr. Kindergarten	¥28,875 (x2)	Jr. Kindergarten	¥14,710 (x4)
Kindergarten	¥76,000	Kindergarten	¥39,900 (x2)	Kindergarten	¥20,330 (x4)
초등 1-5학년	¥137,000	초등 1-5학년	¥71,925 (x2)	초등 1-5학년	¥36,650 (x4)
중등 6-8학년	¥147,000	중등 6-8학년	¥77,175 (x2)	중등 6-8학년	¥39,320 (x4)
고등 9-12학년	¥157,000	고등 9-12학년	¥82,425 (x2)	고등 9-12학년	¥42,000 (x4)

The information is accurate as of April 16, 2021.

# 재무 규정

## 학비 납부

모든 학비와 제반 비용은 인민폐 기준입니다. USD 지불은 우리의 USD 은행 계좌로 전신 송금(TT)을 통해서만 받을 수 있습니다. 지불은 이체 당월 1일의 환율을 기준으로 합니다. (8월에 송금되는 금액은 8월 1일 환율 기준으로 합니다.)

## 연체료

납기일 이후 받은 대금은 재무부와 다른 합의가 이루어지지 않은 한, 총 등록금의 1%의 연체료가 부과됩니다. 납기일 후 20일까지 비용이 입금 되지 않으면 학생들은 수업에 참여할 수 없게 됩니다. 등록금이 체납된 학생들은 성적표와 성적 증명서를 받을 수 없을 것입니다.

## 학비 환불 정책

- 학생이 조기 전학하는 경우, 학비는 출석을 시작 하지 않은 분기에 대해서만 환불됩니다.
- 퇴학 또는 징계 사유로 학교에서 제명된 학생은 학비를 환불 받을 수 없습니다.
- 학비와 기타비용은 다른 학생에게 양도할 수 없습니다.
- 학비 예치금은 매년 (재) 등록시 지불해야하는 비용이며 환불되지 않습니다.
- \*코로나19 상황속에서 코로나로 인하여 연태로 돌아오지 못하는 학생들을 대상으로 학비 예치금이 환불됩니다.

## 유의사항

- 예치금 및 학비가 입금되기 전까지는 등록이 완료된 것으로 간주되지 않습니다.
- 미지급된 등록금이나 수수료가 아직 미납된 상태에서 조기 전학을 하는 경우, 학적 사항이 발급되거나 전달되지 않으며, 비용이 전액 납부되기 전까지는 학점이 인정되지 않습니다.
- 학교는 둘째 자녀에게 2%, 셋째 자녀 이상에게 4%의 형제자매 할인 (Sibling Discount) 을 제공합니다.
- 제1분기 중에 입학하는 학생은 100% 학비를 납부해야 합니다.
- 제2분기 중에 입학하는 학생은 학비의 75% 를 납부해야 합니다.
- 제3분기 중에 입학하는 학생은 학비의 50% 를 납부해야 합니다.
- 제4분기 중에 입학하는 학생은 학비의 25% 를 납부해야 합니다.

# 은행 정보

- 학부모님들은 a) 비용 지불이 제대로 이루어졌고, b) 학교에 지불 내용을 제대로 통지 할 책임이 있습니다.
- 학비 예치금은 학비 청구서 상의 기한까지 또는 입학일 이전에 납부해야 합니다.
- 학비 예치금이 완납되기 전까지는 입학 등록이 완료되지 않은 것으로 간주되어 자리를 보장 받지 못합니다.
- 모든 학비와 제반 비용은 전신환으로(TT) 납부하실 수 있으며(인민폐, 미국 달러) 아래에 있는 은행계좌 중 하나로 보내주시기 바랍니다.
- 모든 송금 수수료는 학비에서 차감 지불되지 않도록 송금자 계좌에서 지불하셔야 합니다. 학비 송금 확인은 [finance@yhischina.com](mailto:finance@yhischina.com) 로 이메일 보내셔서 확인하시기 바랍니다.

YHIS Bank Information(TT)			
US Bank Account (USD only)		China Bank Account (RMB only)	
Bank Name	Agricultural Bank of China, Yantai Branch	学校名称 School Name	烟台华圣外籍人员子女学校
Bank Address	No. 98 Taishan Road, Yantai, ETDZ, Shandong, China	银行名称 Bank Name	韩亚银行烟台分行
Beneficiary Account Information	Account 15392114040006004	银行账号 Bank Account	221001000004702
	SWIFT ABOCCNBJ150		
Beneficiary Name	Yantai Huasheng Foreigner School	大额支付号 Bank Number	597456002204
Beneficiary Address	No. 100 Jinshajiang Road, Yantai, ETDZ, Shandong, China		
Intermediary Bank	JPMorgan Chase Bank, N.A., New York		
Intermediary Bank SWIFT	CHASU33		

年 级	学费预缴金 不退还	剩余学费金额	总学费
小班	¥ 10,000	¥ 55,000	¥ 65,000
中班	¥ 10,000	¥ 55,000	¥ 65,000
大班	¥ 10,000	¥ 76,000	¥ 86,000
小学1-5年级	¥ 10,000	¥ 137,000	¥ 147,000
中学6-8年级	¥ 10,000	¥ 147,000	¥ 157,000
高中9-12年级	¥ 10,000	¥ 157,000	¥ 167,000

# 一个再入学的5000元学费首付折扣 & 返回的学生

特殊教育服务费用 (符合相应情况)

校车费 (每个学期 - 可选择)

¥ 3,300

### 学费支付计划

支付方式1 全款支付 截止日期为2021年8月9日		支付方式2 学期支付X2 截止日期为8月9日及 1月4日		支付方式3 季度支付X4 截止日期为8月9日, 10月18日, 1月4日及3月28日	
小班	¥55,000	小班	¥28,875 (x2)	小班	¥14,710 (x4)
中班	¥55,000	中班	¥28,875 (x2)	中班	¥14,710 (x4)
大班	¥76,000	大班	¥39,900 (x2)	大班	¥20,330 (x4)
小学1-5年级	¥137,000	小学1-5年级	¥71,925 (x2)	小学1-5年级	¥36,650 (x4)
中学6-8年级	¥147,000	中学6-8年级	¥77,175 (x2)	中学6-8年级	¥39,320 (x4)
高中9-12年级	¥157,000	高中9-12年级	¥82,425 (x2)	高中9-12年级	¥42,000 (x4)

该信息截至2021年4月16日是准确的。

# 学费规则

## 支付学费

所有学费和其他费用都以人民币核算。美金支付将只能通过电汇的形式被接收。支付将使用汇款月份的第一天的汇率。(任何在8月份的汇款将使用8月1日当天的汇率)

## 滞纳金

在到期日之后的付款将被收取学费总额的1%的滞纳金,除非财务有其它的安排。如果支付后在20天内没有收到付款,学生可能会被从课堂上减掉。拖欠学费的学生的报告卡和成绩单将被扣留。

## 学费退还政策

- 如果一个学生提早退学,只有未参加的整个学期的学费将被退还。
- 因为被开除或者违反纪律的原因而退学的学生,学费不予退还。
- 学费和费用不可转让给另一个学生。
- 学费预缴金每年注册时交付一次,且恕不退还。
- \*根据新冠疫情情况,因疫情原因或其他疫情相关的原因不能返回烟台者,定金首付可退还。

## 注意

- 入学登记直到学校收到登记和报名费后才被认作完成。
- 以防学生没有支付学费而提早离开或者学费未解决的问题,学校记录将不被发布或转移,在学费支付完成之前也不会给予学生学分。
- 学校为第二个孩子提供2%的同胞折扣,第三个孩子以上提供4%的同胞折扣。
- 学生在第一学期段入学的需要支付学费的100%。
- 学生在第二学期段入学的需要支付学费的75%。
- 学生在第三学期段入学的需要支付学费的50%。
- 学生在第四学期段入学的需要支付学费的25%。

# 银行信息

- 家长有责任:a)确认费用已按时按数缴付;b)及时通知学校财务部缴费情况。
- 学费预缴金的缴付必须依据学校账单(Invoice),同时要在入学第一天之前缴付。
- 只有在学校收到学费预缴金后,方可预留席位或接收为正式学生。
- 所有的学费和其他费用都可以通过电汇的方式发到下列表格的银行账户中,只接受人民币和美元。
- 所有的转账手续费都需要从您的账户中支付,无法从学费中扣除。另外,银行转账确认的信息一定电邮至 [finance@yhischina.com](mailto:finance@yhischina.com) 以便存入您的账户。

YHIS Bank Information(TT)			
US Bank Account (USD only)		China Bank Account (RMB only)	
Bank Name	Agricultural Bank of China, Yantai Branch	学校名称 School Name	烟台华圣外籍人员子女学校
Bank Address	No. 98 Taishan Road, Yantai, ETDZ, Shandong, China	银行名称 Bank Name	韩亚银行烟台分行
Beneficiary Account Information	Account 15392114040006004	银行账号 Bank Account	221001000004702
	SWIFT ABOCCNBJ150		
Beneficiary Name	Yantai Huasheng Foreigner School	大额支付号 Bank Number	597456002204
Beneficiary Address	No. 100 Jinshajiang Road, Yantai, ETDZ, Shandong, China		
Intermediary Bank	JPMorgan Chase Bank, N.A., New York		
Intermediary Bank SWIFT	CHASU33		